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Svar på medborgarförslag 
 
Förslag till beslut 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar följande: 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
medborgarförslaget. 

 

Sammanfattning 
Ett medborgarförslag om att upprusta Kaninparken, Skarpaby har 
inlämnats. Stadsdelsförvaltningen delar förslagsställarens synpunkt 
att parken börjar bli sliten och är i behov av en upprustning. Bland 
annat är plaskdammen i stort behov av renovering. 
 
Den idag asfalterade bollplanen/tennisytan kan utvecklas till en 
multisportarena m.m. Stadsdelsförvaltningen har påbörjat processen 
med att få investeringsmedel för en upprustning och Skarpaby 
ligger just nu i planeringen såsom planering/projektering inklusive 
samråd med allmänheten 2022 och genomförande 2023. Tidsplanen 
kan komma att revideras då beslut fattas av kommunfullmäktige 
årligen efter förslag från trafikkontoret. Trafikkontoret prioriterar 
och fördelar de inkomna förslagen från stadsdelsförvaltningarna. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

Tjänsteutlåtande 
Dnr SKA 2020/266 

Sida 2 (2) 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning 
Avdelningen för HR och kansli 
 
Björkhagsplan 6 
Box 5117 
121 17 Johanneshov 
Växel 08-508 150 00 
Fax 08-508 15 099 
skarpnack@stockholm.se 
stockholm.se 
 

Bakgrund 
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2020-09-24 anmäldes ett 
medborgarförslag om Kaninparken, Skarpaby parklek. 
Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredning.  

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom stadsdelsdirektörens stab och behandlats i 
förvaltningsgrupp och pensionärsråd 2020-11-12. 

Ärendet 
Medborgarförslaget framhåller att Kaninparken i Skarpaby börjar 
bli till åren kommen och är lite bedagad så att en upprustning vore 
på sin plats. Förslagsställaren föreslår en temalekplats kanske med 
koppling till flygplan eller kaniner/djur. 

Synpunkter och förslag 
Stadsdelsförvaltningen delar förslagsställarens synpunkt att parken 
börjar bli sliten och är i behov av en upprustning. Det är många 
delar i parken som börjar bli utslitna och behöver bytas ut även om 
förvaltningen så sent som förra året kompletterat med ny 
kompisgunga samt bytt ut och utökat antalet gungplatser. 
 
Plaskdammsanläggningen som är mycket populär behöver ses över 
och den maskinella utrustningen såsom pumpar m.m. behöver bytas 
ut. Storleken på själva dammen bör utökas för en bättre 
vattenkvalitet. Den idag asfalterade bollplanen/tennisytan kan 
utvecklas till en multisportarena m.m. 
 
Stadsdelsförvaltningen har påbörjat processen med att få 
investeringsmedel för en upprustning och Skarpaby ligger just nu i 
planeringen såsom planering/projektering inklusive samråd med 
allmänheten 2022 och genomförande 2023. Tidsplanen kan komma 
att revideras då beslut fattas av kommunfullmäktige årligen efter 
förslag från trafikkontoret. Trafikkontoret prioriterar och fördelar de 
inkomna förslagen från stadsdelsförvaltningarna. 
 
 

Maria Mathiasson Laxvik  
Stadsdelsdirektör  

Bilagor 
Medborgarförslag om Kaninparken, Skarpaby parklek.
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